

សេវាកម្មអាចរកបានមុនពេលប្រាក់កាត់កងរបស់អ្នកត្រូវបានបំពេញ

គម្រោងទាំងអស់បង់សម្រាប់ការថែទាំបង្ការមុនពេលប្រាក់កាត់កងរបស់អ្នកត្រូវបានបំពេញ។



គម្រោង Cascade Care
បង់ថ្លៃសេវាបន្ថែមទៀត មុនពេលប្រាក់កាត់កងរបស់អ្នកត្រូវបានបំពេញ។
សេវាកម្មទាំងនេះរួមមាន៖



ការថែទាំបង្ការ



វេជ្ជបណ្ឌិតថែទាំបឋមទៅជួបពិនិត្យព្យាបាលជំងឺ ឬរូបស



សេវាកម្មសុខភាពផ្លូវចិត្ត



វេជ្ជបញ្ជាទូទៅ



ការថែទាំបន្ទាន់ នៅពេលដែលអ្នកត្រូវការការថែទាំភ្លាមៗ ប៉ុន្តែមិនមានការសង្កេតបន្ទាន់ ដូចជាគាំងបេះដូង។

តើខ្ញុំចុះឈ្មោះដោយរបៀបណា?

ហៅទូរសព្ទ



1-855-923-4633
TTY/TDD: 1-855-627-9604
ម៉ោង: 7:30 ព្រឹក ដល់ 5:30 ល្ងាច
ជំនួយគឺអាចរកបានជាង 200 ភាសា។

ភ្ជាប់ទំនាក់ទំនង



ធ្វើការណាត់ជួបជាមួយធនធានដែលអាចទុកចិត្តបាននៅក្នុងសហគមន៍របស់អ្នក។



ស្វែងរកឧបករណ៍ប្រាប់ទិស ឬអន្តរការីថែទាំសុខភាពដើម្បីជួយអ្នកលើអនឡាញនៅ wahealthplanfinder.org ចុចលើប៊ូតុង ទទួលជំនួយ។

ចូលមើល



ស្កេនកូដ QR ចូលមើលទំព័រវិបនៅ wahealthplanfinder.org

ធានារ៉ាប់រងសុខភាព បើកចំហសម្រាប់អ្នករាល់គ្នា!

អ្នករាល់គ្នាដែលរស់នៅក្នុងរដ្ឋ Washington អាចទិញធានារ៉ាប់រងសុខភាព និងផ្តល់ការគាំពារ: *Washington Healthplanfinder*។



ស្ថានភាពអន្តោប្រវេសន៍ទាំងអស់ សូមស្វាគមន៍! កម្មវិធីនេះគឺសម្រាប់ទាំងអស់គ្នា ដោយមិនគិតពីឯកសារ។

សុវត្ថិភាពរបស់អ្នកគឺសំខាន់សម្រាប់ពួកយើង៖

- ការទទួលបានធានារ៉ាប់រងសុខភាពមិនប៉ះពាល់ដល់ស្ថានភាពអន្តោប្រវេសន៍ ឬពាក្យសុំសញ្ញាគឺសម្រាប់អ្នក គ្រួសាររបស់អ្នក ឬនរណាម្នាក់ដែលរស់នៅជាមួយអ្នកនោះទេ។
- ព័ត៌មានផ្ទាល់ខ្លួនរបស់អ្នកមិនត្រូវបានប្រើសម្រាប់គោលបំណងអនុវត្តច្បាប់អន្តោប្រវេសន៍នោះទេ។
- ព័ត៌មានអំពីស្ថានភាពអន្តោប្រវេសន៍របស់អ្នកត្រូវបានប្រើដើម្បីកំណត់ថាតើផែនការធានារ៉ាប់រងសុខភាពអ្វីខ្លះដែលអ្នកមានសិទ្ធិទិញ។



តើធានារ៉ាប់រងសុខភាពជាអ្វី?



ធានារ៉ាប់រងសុខភាពគឺជាភារកិច្ចព្រមព្រៀងដែលអ្នកធ្វើជាមួយក្រុមហ៊ុនធានារ៉ាប់រង។ ក្រុមហ៊ុនធានារ៉ាប់រងយល់ព្រមបង់ថ្លៃចំណាយប្រចាំខែរបស់អ្នកខ្លះ ឬទាំងអស់ជាថ្លៃនិងការបង់ប្រាក់ប្រចាំខែរបស់អ្នក (បុព្វលាភរ៉ាប់រង)។

ហេតុអ្វីបានជាមានធានារ៉ាប់រងសុខភាព?

ធានារ៉ាប់រងសុខភាពជួយបង់ថ្លៃថែទាំសុខភាពមិនថាអ្នកប្រើវាដើម្បីសុខភាព ឬប្រើពេលអ្នកឈឺនោះទេ។

តើវាថ្លៃប៉ុន្មាន?

តម្លៃនៃការទិញធានារ៉ាប់រងសុខភាពអាស្រ័យលើអ្វីៗ ដូចជាប្រាក់ចំណូលរបស់អ្នក ទំហំគ្រួសារ និងកន្លែងដែលអ្នករស់នៅ។

អ្នកអាចមានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់សម្រាប់ **Cascade Care Savings** ដែលមានន័យថារដ្ឋនឹងចំណាយសម្រាប់ផ្នែកនៃធានារ៉ាប់រងសុខភាពរបស់អ្នក។ ប្រសិនបើអ្នកមានលក្ខណៈគ្រប់គ្រាន់ ចំនួនទឹកប្រាក់ដែលអ្នកចំណាយសម្រាប់ការថែទាំសុខភាពនឹងតិចជាង។

តើធានារ៉ាប់រងសុខភាពដំណើរការយ៉ាងដូចម្តេច?

អ្នកបង់បុព្វលាភរ៉ាប់រងប្រចាំខែ ក្នុងករណីដែលអ្នកត្រូវការការថែទាំសុខភាព។ បន្ទាប់មកប្រសិនបើអ្នកត្រូវការសេវាថែទាំសុខភាព សេវាទាំងនេះនឹងត្រូវបានគិតប្រាក់ជូនអ្នកក្នុងអត្រាបញ្ចុះតម្លៃ។

លក្ខខណ្ឌធានារ៉ាប់រងសុខភាព

បុព្វលាភរ៉ាប់រង

សមាជិកម្នាក់ៗបង់ថ្លៃប្រចាំខែដែលហៅថាបុព្វលាភរ៉ាប់រង។ តម្លៃនៃបុព្វលាភរ៉ាប់រងរបស់អ្នកអាស្រ័យលើគម្រោងធានារ៉ាប់រងសុខភាពរបស់អ្នក។



ប្រាក់អាចកាត់កងបាន

ធានារ៉ាប់រងសុខភាពរបស់អ្នកចាប់ផ្តើមជួយបង់វិក្កយបត្ររបស់អ្នក បន្ទាប់ពីអ្នក "បំពេញតាមចំនួនទឹកប្រាក់ដែលត្រូវកាត់ទុក" របស់អ្នក។ គម្រោងទាំងអស់ចំណាយសម្រាប់រឿងរ៉ាវជាក់លាក់មួយចំនួន ដូចជា ការពិនិត្យសុខភាព មុនពេលប្រាក់អាចកាត់កងបានរបស់អ្នកត្រូវបានបំពេញ។

ការបង់ប្រាក់រួមគ្នា និងសហធានារ៉ាប់រង

ទាំងនេះគឺជាការចំណាយដែលអ្នកបង់ នៅពេលអ្នកទៅជួបវេជ្ជបណ្ឌិត។ ការបង់ប្រាក់រួមគ្នារបស់អ្នកគឺជាចំនួនថេរ (\$1-\$50)។ សហធានារ៉ាប់រងរបស់អ្នកគឺជាភាគរយនៃតម្លៃសេវាកម្ម។ គម្រោងធានារ៉ាប់រងសុខភាពរបស់អ្នកបង់សម្រាប់ការជួបពិនិត្យដែលនៅសល់របស់អ្នក។

ឧទាហរណ៍នៃវិក្កយបត្រវេជ្ជសាស្ត្រ

អ្នកឈឺ ហើយត្រូវការការថែទាំសុខភាព។ វិក្កយបត្រវេជ្ជសាស្ត្ររបស់អ្នកគឺ \$10,000។

អ្នកមិនមានធានារ៉ាប់រងទេ។

ទឹកប្រាក់សរុបដែលអ្នកបង់ (ចេញពីហោប៉ៅ): \$10,000

ជាមួយនឹងធានារ៉ាប់រង អ្នកចំណាយតិចជាងច្រើន។

ធានារ៉ាប់រងបង់ប្រាក់: \$7,960

ទឹកប្រាក់សរុបដែលអ្នកបង់ (ចេញពីហោប៉ៅ): \$2,040

- ប្រាក់អាចកាត់កងបាន: \$2,000
- ការបង់ប្រាក់រួមគ្នា: \$40

តើមានគម្រោងធានារ៉ាប់រងសុខភាពអ្វីខ្លះ?

មានបីកម្រិតនៃគម្រោងធានារ៉ាប់រងសុខភាពអាចរកបានតាមរយៈ *Washington Healthplanfinder* ៖ សំរិទ្ធ ប្រាក់ និងមាស។ ចំនួនទឹកប្រាក់ដែលក្រុមហ៊ុនធានារ៉ាប់រងសុខភាពរបស់អ្នកបង់គឺអាស្រ័យលើកម្រិតដែលអ្នកជ្រើសរើស។ គម្រោងសំរិទ្ធបង់ប្រហែល 60%, គម្រោងប្រាក់បង់ប្រហែល 70% ហើយគម្រោងមាសបង់ប្រហែល 80% នៃវិក្កយបត្រវេជ្ជសាស្ត្ររបស់អ្នក។

សំរិទ្ធ

គម្រោងទាំងនេះចំណាយតិចជាងក្នុងមួយខែទិញបង់ថ្លៃចំណាយតិច នៅពេលដែលអ្នកត្រូវការការថែទាំ។

ប្រាក់

គម្រោងទាំងនេះគ្របដណ្តប់លើការចំណាយរបស់អ្នកកាន់តែច្រើននៅពេលដែលអ្នកត្រូវការការថែទាំ ប៉ុន្តែអាចនឹងចំណាយច្រើនជាងនេះ។ ប្រសិនបើអ្នកមានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់សម្រាប់ Cascade Care Savings គម្រោងទាំងនេះអាចចំណាយតិចជាងគម្រោង Bronze ។

មាស

គម្រោងទាំងនេះចំណាយច្រើនជាងនេះក្នុងមួយខែ ប៉ុន្តែត្រូវចំណាយកាន់តែច្រើននៅពេលដែលអ្នកត្រូវការការថែទាំ។ ប្រសិនបើអ្នកមានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់សម្រាប់ Cascade Care Savings នឹងមានតម្រូវការថែទាំសុខភាពសំខាន់ៗ គម្រោងទាំងនេះប្រហែលជាសមល្អ។

រកមើលស្លាកសញ្ញា Cascade Care!



គម្រោង Cascade Care ផ្តល់គុណតម្លៃកាន់តែច្រើនក្នុងតម្លៃទាប។ មានន័យថា ការទូទាត់បុព្វលាភរ៉ាប់រងរបស់អ្នកឱ្យអ្នកទទួលបានច្រើនជាងពេលណាៗទាំងអស់!